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IZJAVE PREDSEDNIKA VLADE REPUBLIKE SLOVENIJE JANEZA JANŠE 
PO SREČANJU S PREDSEDNIKOM VLADE REPUBLIKE BOLGARIJE SERGEJEM STANIŠEVOM 

Ljubljana,  20. februar 2008 
 
 
PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA:  Dober večer, lep pozdrav vsem skupaj. Veseli me, da lahko 
danes v Sloveniji med nami pozdravimo gospoda Sergeja Staniševa, predsednika Vlade Republike 
Bolgarije. To je prvi obisk predsednika bolgarske vlade v Sloveniji v zgodovini naših odnosov. Tega smo 
zelo veseli.  
 
V tem mandatu sem tudi sam že obiskal prijateljsko Bolgarijo z gospodarsko delegacijo pred slabima 
dvema letoma, maja leta 2006. Ko sva maloprej govorila o rezultatih tega obiska, sva ugotovila, da se je 
gospodarska menjava med državama v tem času skoraj podvojila, da je bila rast gospodarskega 
sodelovanja med Slovenijo in Bolgarijo ena najvišjih, kar jih ima Slovenija z drugimi državami. Kar ne 
kaže samo na to, da dobro sodelujemo, ampak tudi na napredek gospodarstev v obeh državah. 
Dejansko se Bolgarija v zadnjih letih zelo hitro razvija. Iskrene čestitke za zelo dobro gospodarsko rast, 
za veliko število tujih investicij, za reforme, ki so bile narejene na gospodarskem področju, pa tudi na 
drugih področjih, recimo na področju pravosodja. 
 
Ko gre za druge zadeve, sva veliko besed namenila regiji, ki je eden naših skupnih interesov - to je 
Zahodni Balkan. Tako Slovenija kot Bolgarija stojita čvrsto na stališču, da države Zahodnega Balkana 
zaslužijo evropsko perspektivo in oboji tem državam pomagamo, da čim prej izpolnijo pogoje. 
 
Mi smo veseli zelo konstruktivne vloge Bolgarije tudi v nekaterih energetskih projektih, ki so ključni za 
oskrbo Evropske unije z energijo. Gre za stvari, ki so že, in ki bodo v prihodnjih letih strateškega 
pomena za gospodarsko samostojnost Unije.  
 
Rad bi se zahvalil kolegu tudi za zelo konstruktivno vlogo, ki jo je Bolgarija odigrala v zadnjih dneh in 
tednih, ko smo delali na skupni platformi Evropske unije do vprašanja bodočega statusa Kosova. Kot 
veste, je Svet Evropske unije v sestavi zunanjih ministrov, sprejel enotno odločitev, ki omogoča, da bo 
Evropska unija pomagala celotni regiji Zahodnega Balkana - znotraj tega tudi Kosovu in Srbiji - k 
dolgoročni stabilnosti in tudi k evropski perspektivi. Imamo tudi zelo podobna stališča glede širitve 
NATO v to regijo in podpiramo odprta vrata Zavezništva za tri države kandidatke, ki lahko v prihodnjih 
mesecih dobijo vabilo. 
 
Bolgarija ima posebno vlogo pri odnosih Evropske unije z črnomorsko regijo, ki je izjemnega pomena, 
ne samo zaradi energetike in to vlogo še posebej podčrtujem. 
 
Govorila sva tudi o najpomembnejšem političnem procesu, ki v tem trenutku poteka v Evropski uniji - to 
je ratifikacija Lizbonske pogodbe. Slovenija je pogodbo že ratificirala, tudi Vlada Republike Bolgarije, kot 

 
Gregorčičeva 20, 25, 1000 Ljubljana, Slovenija, telefon: 01 / 478 10 00, faks: 01 / 478 17 21, www.kpv.gov.si 

 



me je gospod predsednik obvestil, je postopek že začela, in se napoveduje tudi končna ratifikacija do 
konca slovenskega predsedovanja. 
 
Nekaj besed smo in še bomo namenili v nadaljnjih razgovorih tudi pripravam na marčevsko zasedanje  
Evropskega sveta, kjer bo Evropska unija lansirala drugo fazo uresničevanja Lizbonske strategije. Tukaj 
imamo podobne poglede. Prav tako pa bomo odločali tudi o nekaterih zadevah, vezanih na okoljsko–
energetski paket, ki ga je Evropska komisija predstavila konec januarja, ki je izjemnega pomena za 
prihodnji razvoj Evropske unije in tudi tukaj imamo podobne poglede. 

 
Gregorčičeva 20, 25, 1000 Ljubljana, Slovenija, telefon: 01 / 478 10 00, faks: 01 / 478 17 21, www.kpv.gov.si 

 


